
Betaalbaar wonen in Haacht
Het wordt voor veel gezinnen alsmaar moeilijker om in Haacht of in de eigen streek te blijven wonen. De huurprijzen swingen 
de pan uit en ook de vele nieuwe projecten in het centrum bieden weinig soelaas. Daarom stelde N-VA Haacht op de gemeente-
raad voor om het geconventioneerd verhuren te onderzoeken en te promoten. Op die manier hopen we het wonen in eigen streek 
opnieuw voor meer mensen mogelijk te maken.

Appartementisering in het centrum
Al sinds 2004 worden er in ons land 
jaarlijks meer appartementen dan huizen 
gebouwd. Vorig jaar kwamen er 27.600 
appartementen bij, waarvan 22.000 in 
Vlaanderen. Er is tegenwoordig meer 
vraag naar kleinere woongelegenheden: 
er zijn meer eenoudergezinnen en ook 
ouderen willen vaak kleiner wonen zon-
der de zorg voor een tuin. En door meer 
appartementen in en nabij het centrum te 
bouwen blijft er meer ruimte over buiten 
het dorp. Dat is althans de theorie.

Noodgedwongen Haacht verlaten
Haacht surfte lange tijd mee op die 
tendens. Haacht-Centrum is op korte 
tijd erg veranderd. Helaas is anders niet 
altijd beter. De huurprijzen in Haacht 
blijven torenhoog het is voor veel Haach-

tenaars die een woning zoeken moeilijk 
of onmogelijk om in Haacht te blijven. In 
mei 2023 stonden er 1.432 Haachtenaars 
op de wachtlijst voor een sociale woning. 
Velen daarvan zullen noodgedwongen 
elders moeten zoeken. Daardoor wordt 
ons sociaal en hecht Haacht toch weer een 
beetje minder hecht.

Betaalbaar wonen in eigen streek
Daarom stelde N-VA Haacht op de 
gemeenteraad van juni voor om het 
geconventioneerd verhuren te onderzoe-
ken en te promoten. Dat is een nieuw 
systeem waarbij met ruime subsidies van 
de Vlaamse overheid woningen gebouwd 
of verbouwd worden om te verhuren aan 
relatief lage prijzen. De huurders betalen 
maandelijks ongeveer 150 euro minder 
dan de marktwaarde. Met het geconven-
tioneerd verhuren willen we met betaal-

bare huurwoningen het wonen in eigen 
streek opnieuw voor meer mensen moge-
lijk maken. Geconventioneerde verhuring 
biedt gezinnen, alleenstaanden en jonge 
starters de kans om in onze gemeente te 
(blijven) wonen.

Marc Vermylen 
Fractieleider 
N-VA Haacht

Minister Weyts investeert 
in scholen in Haacht
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert in totaal 
246.353 euro in de Haachtse scholen. “Deze regeerperiode 
kunnen we met de extra investeringsimpuls van een half mil-
jard euro de grootste noden ledigen”, zegt de minister. “Naast 
nieuwbouw staan er ook heel wat kleinere ingrepen gepland 
zodat elk kind veilig en comfortabel naar school kan.”

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in 
totaal drie miljard euro in scholenbouwprojecten. Dat is 500 
miljoen euro meer dan in de vorige regeerperiode. Die finan-
ciële steun kunnen schoolbesturen gebruiken voor bouw- of 
verbouwingswerken. De investeringsgolf komt ook Haacht ten 

goede. Via het Agentschap voor Infrastructuur in het Onderwijs 
investeert de minister 246.353 euro in scholen in Haacht. 

Concreet gaat het om:
    210.051 euro voor Don Bosco voor het vernieuwen van het 

buitenschrijnwerk;
    36.302 euro voor de Vrije Basisschool De Wieltjes Haacht-Station 

voor renovatiewerken in de klaslokalen.

In groot-Haacht zijn de scholen, met Don Bosco en 
Sint-Angela op kop, de grootste werkgevers. 
Verder zorgen de scholen voor de ontwikke-
ling van de kinderen uit de brede omgeving. 
Het is noodzakelijk dat dat in de best 
mogelijke omstandigheden kan gebeuren.

Kristel Godyns, voorzitter N-VA Haacht 
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Gemèntekeus in 2024
Waar is de tijd dat onze voorouders vochten om hun stem te mogen uitbrengen? Dat vrouwen niet 
mochten stemmen en zich enkel mochten bezighouden met de verzorging en opvoeding van de 
kinderen … Die tijden liggen achter ons. Na veel ophef maakte die mentaliteit plaats voor stemrecht 
en stemplicht voor iedereen: voor sommigen een deugd, voor anderen een plicht.

2024 brengt ons wat de gemeenteraadsverkiezingen betreft geen plicht, maar een recht. U mag gaan 
stemmen. Het moet niet meer. En toch, uw stem doet ertoe. Ga naar het stemhokje en maak mee 
het verschil!

Annik Olbrechts, gemeenteraadslid

N-VA vraagt opnieuw vrij toegankelijke loketten in gemeentehuis
Moest u onlangs in het gemeentehuis zijn? Dan weet u vast dat dat enkel op afspraak kan. Snel en spontaan het gemeentehuis 
binnenlopen om iets te regelen of af te handelen is niet meer mogelijk. En dat maakt het voor veel inwoners onnodig moeilijk. 
N-VA Haacht vraagt om die maatregel terug te schroeven en het gemeentehuis en de loketten opnieuw vrij toegankelijk te maken.

Sinds de pandemie is het gemeentehuis 
enkel toegankelijk op afspraak. Nu de 
pandemie voorbij is en het leven weer 
zijn ‘normale’ gangetje gaat, is dat voor 
veel inwoners problematisch. We horen 
veel klachten over de moeilijke bereik-
baarheid van de gemeentediensten. 
Werken op afspraak is logisch als het 
over speciale adviezen of ingewikkel-
de kwesties gaat. Maar eenvoudige 
administratieve handelingen zoals het 
inschrijven van een nieuwe inwoner 
of het afhalen van een rijbewijs zou 
volgens de N-VA opnieuw mogelijk 

moeten zijn zonder afspraak, gewoon 
tijdens de openingsuren. Waarom voor 
zulke banale handelingen onze inwo-
ners drie weken laten wachten? 

Ouderen herinneren zich vast nog de 
lokettenkwestie in Schaarbeek. Daar 
was destijds voor de Nederlandstaligen 
slechts één loket beschikbaar. Haacht 
doet het slechter: in Haacht is momen-
teel geen enkel loket vrij beschikbaar. 
Dat is onaanvaardbaar. N-VA Haacht 
roept het bestuur op om daar zo snel 
mogelijk verandering in te brengen. Marc Vermylen 

N-VA-fractieleider

Overbodige keuken voor sociaal restaurant
Een nieuwe keuken voor het sociaal restaurant. Dat klinkt mooi en ambitieus, maar wacht nog even met uw
vreugdedansje. We zetten de feiten op een rijtje. 

Hoog kostenplaatje
Eén dag per week wordt in de Klapper 
een sociaal restaurant georganiseerd. 
Daarvoor installeerde de gemeente een 
nieuwe keuken en werden twee half-
tijdse medewerkers aangeworven. Op 
termijn wordt dat één medewerker om 
de vrijwilligers te begeleiden. Totale 
kostprijs: 108.000 euro. 

Keukens genoeg
Een sociaal restaurant is een mooi 
initiatief en elke euro waard, ware het 
niet dat er in den Breughel een veel 
betere keuken staat te verkommeren 
en ook de kleine kantine naast den 
Box in Wespelaar een bruikbare keu-
ken heeft. De subsidie die de gemeente 
krijgt voor de loonkosten valt weg na 
achttien maanden. 

Overbodige uitgaven
Een sociaal restaurant is absoluut een 
mooi initiatief, maar Haacht heeft 
andere locaties met bruikbare
keukens. Als het bestuur voor één 
van die locaties gekozen had, was er 
nog handenvol geld over om andere 
dingen mee te doen.

Wat met de oktoberjaarmarkt?

We moeten de jaarmarkt niet afschaffen maar nieuw leven inblazen
In een vorig huis-aan-huisblad kon u lezen dat het bestuur besliste om de jaarmarkt die plaatsvindt op de eerste zondag van 
oktober af te scha� en. Dat is een markt met een roemrijk verleden en veel Haachtenaars hebben er de beste herinneringen aan. 
N-VA Haacht vraagt om die markt nieuw leven in te blazen in plaats van ze af te blazen.

In juni feliciteerden we het bestuur met de vernieuwde zomerjaarmarkt. Tegelijker-
tijd stelden we voor om – gezien het succes – dezelfde inspanningen te doen voor de 
oktoberjaarmarkt. De bevoegde schepen erkende dat mits de 
nodige inspanningen de jaarmarkt van oktober wellicht gered 
kan worden. Het bestuur had oren naar ons voorstel en we 
hopen – net zoals vele Haachtenaars – dat beide jaarmarkten 
weer een toekomst krijgen.

Marleen Wouters, gemeenteraadslid

Doe het licht maar uit?
Haacht doo�  vanaf september op weekdagen ’s nachts de straatverlichting. 
Dat gebeurt ondanks de gestabiliseerde energieprijzen en hevig verzet van 
onze inwoners bij vorige pogingen. Volgens N-VA Haacht zou de gemeente 
beter investeren in de verledding van de openbare verlichting zodat onze 
inwoners zich ook ’s nachts veilig kunnen verplaatsen.

Tijdelijke crisismaatregel
Ruim een jaar geleden – toen de energieprijzen door de oorlog in Oekraïne door het dak gingen – besliste het bestuur om ’s nachts de 
straatverlichting te doven. Als crisismaatregel. Om op korte termijn (lees: tijdelijk) te besparen op de energiekosten. Maar … omwille 
van de werking en de structuur van onze straatverlichting duurde het bij de netbeheerder langer dan een jaar om die plannen tot 
uitvoering te brengen.

Onveilige toestanden
We zijn nu een jaar verder en de energieprijzen zijn opnieuw stabieler. Toch wil het bestuur de crisismaatregel nog steeds doorduwen 
en de verlichting op weekdagen ‘s nachts doven. Bij eerdere pogingen om dat te doen (in de zones Gerzevien en Appelstraten, wijk 
Hoogveld, zone Sint-Adriaanstraat) hebben de betrokken bewoners zich stevig verzet. Daarbovenop was er nauwelijks gemeentelijke 
communicatie en liggen onze wegen er veel te slecht bij om ‘s nachts zonder licht veilig thuis te geraken. In plaats van de lichten te 
doven zou de gemeente beter versneld investeren in goedkopere en zuinige ledverlichting. Dat zou alles oplossen.

Hulp vragen, voor velen een (te) grote stap
Kent u de Vlaamse woonlening? En de renteloze energetische lening via IGO? Wist u dat u via de vzw Klimkracht en ECoOB 
voordeliger zonnepanelen kan aanscha� en? Niet iedereen leest aandachtig Hecht Haacht en niet iedereen is superhandig online. 
Daarom pleitte Marina Van Steenweghen al meermaals voor meer en betere communicatie via alle mogelijke kanalen.

Marina Van Steenweghen: “Ik zetel in het bijzonder comité voor de sociale dienst en ik merk helaas dat veel mensen de stap naar het 
OCMW niet willen of niet durven zetten. Nochtans zouden velen er baat bij hebben om in moeilijke periodes in hun leven de 
diensten van het OCMW in te schakelen.” 

Kent u mensen in uw omgeving die op een of andere manier hulp nodig hebben? Of zouden kunnen genieten 
van bepaalde steunmaatregelen? Overtuig hen om de stap naar het OCMW te zetten. Ga eventueel mee ter 
ondersteuning, dat kan ook helpen. Op ons kan u rekenen. Onze maatschappelijk assistenten hebben tonnen 
ervaring om mensen op hun gemak te stellen en de gepaste ondersteuning voor te stellen. 

Marina Van Steenweghen, lid bijzonder comité voor de sociale dienst
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“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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